

帝賞酒店房客尊享優惠
Go Royal Hotel Guests Exclusive Offer

嚐星•鮮宴

Di King Heen • Degustation Set Menu

由即日起至2025年3月31日 (2025年1月25至30日除外) From now to 31 March, 2025 (except 25-30 January, 2025)

前聚•三小品

Marinated Snacks Combination

生煎家鄉蓮藕餅 ❖ 海蜇日本刺參 ❖ 黑松露菠菜金酥

Pan-fried Lotus Root with Minced Pork Cakes

Marinated Jelly Fish and Sea cucumber with Chili ❖ Spinach & Black Mushroom Puff Pastry

櫻花蝦洋塘炒南澳洲翡翠鮑片

Sautéed Australia's Abalone Slice with Dried Cherry Shrimps and Lotus Root

阿拉斯加蟹肉花膠燴燕窩

Braised Bird's Nest Soup with Fish Maw Shred and Alaska King Crab Meat

蔥香川汁乾燒虎蝦皇

Pan-fried Tiger Prawns with Sichuan Spicy Sauce

陳皮米酒豉蒜比目魚

Pan-fried Halibut Fillet with Garlic, Onion and Black Bean Sauce

雞湯鮮姬松茸煮萬壽果

Poached Longevity Fruit and Blaze Mushroom in Chicken Broth

薑茶金薯芋圓小丸子

Ginger Sweet Soup with Potato and Taro Ball

金箔新疆棗皇糕

Steamed Red Dates Pudding

原價兩位用 Original Price HK\$1,600 for 2 persons*

*連加一及茗茶與水費用原價淨價兩位用 **HK\$1,810.60 net** with 10% service charge and tea & water charges

帝賞酒店房客尊享 Go Royal Members Exclusive Offer

優惠淨價兩位用 **HK\$1,100 net**** for 2 persons

(額外每位 **HK\$550 net for extra person****)

**優惠淨價已包括加一服務費及茗茶與水費用 Net Price is including 10% service charge and tea & water charges

條款及細則 Terms & Conditions

此優惠為 Go Royal (帝賞) 酒店房客尊享優惠，會員入座後需透過 Go Royal 手機應用程式出示其電子會員卡及有效之酒店房匙，方可享用此優惠。套餐只適用於大堂雅座堂食享用。不適用於指定日子。優惠只限每次最多 1 席共 12 位之惠顧。優惠不可與會員折扣、其他優惠、禮券或現金券同時使用 (金卡 HK\$100 餐飲現金券除外)。須預先訂座，確認與否視乎預訂情況而定。如遇菜式或產品售罄，餐廳有權以其他同類菜式或產品取代。如有爭議，Go Royal (帝賞) 及帝京酒店保留最終決定權，並可隨時修改條款及細則，而無須提前通知。受 Go Royal 及 Go Royal Point Dollar 條款及細則約束

To enjoy this offer, members must present their Digital Membership Card through Go Royal Mobile App and valid hotel room key upon being seated or make the payment. For dine-in only. Black-out dates apply. Offers are limited to 1 table with a maximum of 12 persons. Offers cannot be used in conjunction with member's discount, other promotional offer(s), voucher(s) and cash coupon(s) except HK\$100 Go Royal Gold Dining Coupon(s). Advance reservation is required and confirmation is subject to availability. Items on the menu are subject to availability. The restaurant reserves the right to provide alternatives if certain menu items are out of stock. Go Royal & Royal Plaza Hotel reserve the right of final decision in case of disputes and amend the Terms and Conditions without prior notice. Go Royal & Go Royal Point Dollar Terms and Conditions apply